



IoT Academy是全球物联网 (IoT) 及相关技术领域的领军机构。该机构核心专长涵盖物联网、工业物联网、工业4.0、工业5.0、数字化转型及智慧可持续城市等前沿技术领域。IoT Academy为各行业提供全方位服务方案，重点针对石油和天然气行业需求，提供定制化物联网解决方案设计与实施服务。

作为国际电信联盟学术成员、Partner2Connect合作机构，以及2022-2019年度亚太地区物联网领域卓越中心，IoT Academy与国际电信联盟 (ITU) 建立了深度战略合作关系。凭借卓越表现，IoT Academy连续七年（2018年至今）获评世界物联网大会全球500强物联网企业。迄今已通过350余场课程与活动，为全球培养超过5,500名专业人才。

目前正在中东和北非地区筹建工业革命中心。该中心作为国际化平台，致力于通过物联网解决方案与服务赋能行业决策者及董事会成员，助力企业实现生产效能与运营绩效的全面提升。IoT Academy将通过此倡议，推动跨行业知识共享、技术创新与协同发展。



产品和服务

IoT Academy是工业物联网 (IoT) 解决方案与服务的领军供应商。我们提供以下产品与服务以助力客户达成目标：

- **工业产品制造：**

IoT Academy为智能工厂、智慧城市、石油天然气等工业应用场景设计并生产定制化物联网设备与系统。

- **教育服务：**

IoT Academy面向物联网从业者提供专业培训与认证课程，同时为技术爱好者及学生开设物联网前沿技术与趋势研讨会。

- **咨询服务：**

IoT Academy提供涵盖物联网战略规划、实施部署、系统优化、安全防护的全周期专家咨询，以及项目管理与技术支持服务。

- **行业考察：**

IoT Academy组织全球最具创新性的物联网项目实地考察，让客户亲身体验物联网技术如何重塑产业格局并创造商业价值。

- **专项商业服务：**

IoT Academy提供物联网市场研究、业务拓展、营销策划及产品分销等全链条商业服务。



The IoT Academy is a leading organization in the global market of Internet of Things (IoT) and related technologies. IoT Academy's expertise covers IoT, Industrial IoT, Industry 4.0, Industry 5.0, Digital Transformation, and Smart Sustainable City. IoT Academy provides a comprehensive range of services for various industry needs, such as designing and implementing IoT solutions and services for industries with a focus on the Oil and Gas sector.

IoT Academy has a strong partnership with International Telecommunication Union (ITU) as an ITU Academia Member, ITU Partner2Connect Entity, ITU Center of Excellence in priority area of IoT in the Asia and the Pacific (2022-2019). IoT Academy has been recognized as one of the top 500 IoT Companies in the world by the WIOTC for seven consecutive years (from 2018 to present). IoT Academy has trained more than +5,500 professionals worldwide through +350 courses and events.

IoT Academy is launching an Industrial Revolution Center in Middle East and North Africa. This center is an international platform for enabling policy makers and board members of industries to achieve better performance and productivity in their plants through IoT solutions and services. IoT Academy aims to promote knowledge sharing, innovation, and growth across various sectors through this initiative.



PRODUCTS & SERVICES

IoT Academy is a leading provider of solutions and services for the industrial internet of things (IoT). We offer the following products and services to help our clients achieve their goals:

- **Industrial product manufacturing:**

IoT Academy designs and produces customized IoT devices and systems for various industrial applications, such as smart factories, smart cities, and the oil and gas industries.

- **Educational services:**

IoT Academy provides training and certification programs for IoT professionals, as well as workshops and seminars for students and enthusiasts who want to learn more about IoT technologies and trends.

- **Consulting services:**

IoT Academy offers expert advice and guidance on IoT strategy, implementation, optimization, and security, as well as project management and technical support.

- **Holding industrial tours:**

IoT Academy organizes visits and tours to some of the most innovative and successful IoT projects and facilities around the world, where its clients can see firsthand how IoT solutions are transforming industries and creating value.

- **Specialized commercial services:**

IoT Academy provides a range of commercial services for the IoT market, such as market research, business development, marketing, sales, and distribution of IoT products and solutions.